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Protokół nr XV/11  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 29 grudnia 2011 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy 

Bogusława Podżorska, 

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radny Powiatowy Jerzy Sikora, Jarosław Bodak, 

- Redaktor „Głosu Ziemi Cieszyńskiej” Katarzyna Lindert – Kuligowska. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

 

Ad.1. Otwarcie XV sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1000 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy.  

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny radny Leszek Szlauer. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XV sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Informacje n/t stanu lasów i gospodarki leśnej na terenie Gminy Goleszów prowadzonej przez  

Nadleśnictwo Ustroń. 

7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy, 

9.2. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 

9.3. powołania komisji ds. statutów sołeckich, 

9.4. przyjęcia planów pracy na I półrocze 2012 r. komisji stałych Rady Gminy, 

9.5. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2012 r., 

9.6. skargi p. ……………………. na działalność Wójta Gminy, 

9.7. podatku od środków transportowych na 2012 rok, 

9.8. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

9.9. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011- 2021, 

9.10. uchwalenia budżetu Gminy Goleszów na 2012 rok, 

9.11. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012- 2015. 

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

12. Wolne wnioski. 

13. Informacje i komunikaty. 

14. Zakończenie XV sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć 

wniosek dotyczący zmiany porządku obrad. Nikt z radnych nie złożył wniosku o zmianę. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad, został on przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

Protokół z XIV sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz umieszczony 

na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego 

protokołu. Protokół nr XIV/11 z dnia 30 listopada 2011 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 

głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak podziękował za rok współpracy z Radą Gminy i życzył 

dalszego owocnego współdziałania. 

 

Ad.6. Informacja n/t stanu lasów i gospodarki leśnej na terenie Gminy Goleszów 

prowadzonej przez Nadleśnictwo Ustroń. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan oznajmił, że Informację na temat stanu lasów i gospodarki leśnej na terenie 

Gminy Goleszów przedstawił zaproszony na posiedzenie Komisji Pan Leon Mijal 

Nadleśniczy Nadleśnictwa w Ustroniu.  

Komisja przyjęła informację i oceniła pracę Nadleśnictwa w Ustroniu i gospodarkę leśną na 

terenie Gminy Goleszów bardzo pozytywnie.  

 

Ad. . Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

12.12 – wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy – tematem którego było 

zaopiniowanie budżetu Gminy Goleszów na rok 2102. 

14.12 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

15.12 – Komisja Rewizyjna, 

13.12 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

27.12 – Komisja Finansów i Inwestycji, 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 14 grudnia br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 
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 Informacja n/t stanu lasów i gospodarki leśnej na terenie Gminy Goleszów 

prowadzonej przez Nadleśnictwo Ustroń. 

 Przygotowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa na pierwsze półrocze 2012 r. 

Informację na temat stanu lasów i gospodarki leśnej na terenie Gminy Goleszów przedstawił 

zaproszony na posiedzenie Komisji Pan Leon Mijal Nadleśniczy Nadleśnictwa w Ustroniu. 

Członkowie Komisji ustalili i jednogłośnie przyjęli plan pracy na I półrocze 2012 r. 

Radny Paweł Górniak złożył na ręce Przewodniczącego Rady Gminy wniosek podpisany 

przez rolników z terenu Gminy Goleszów, dotyczący obniżenia ceny bazowej skupu żyta 

stanowiącej podstawę obliczenia podatku z gruntów rolnych do 56 zł za kwintal. Do wniosku 

zostały dołączone także kopie uchwał w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, podjętych 

w innych gminach. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekt uchwały w sprawie wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała 15 grudnia br. Tematem posiedzenia było: 

1. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Goleszów. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu Komisji. 

3. Przyjęcie planu pracy na I półrocze 2012 r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja rozpatrzyła skargę, która 

wpłynęła do Rady Gminy Goleszów w dniu 13 grudnia 2011 r. i dotyczyła „nie podawania 

do publicznej wiadomości informacji o osobach, którym udzielono ulg, odroczeń, umorzeń, 

lub rozłożeń spłat na raty, podatków lub opłat o których mowa w art. 37 ust. 1 pkt 2 litera f i g 

Ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 (Dz. U. z 2009 r. Nr 157, poz. 1240 z 

późn. zmianami). Przewodnicząca Komisji poinformowała, że kontaktowała się z Panią 

 Skarbnik Beatą Kubaczką, która wyjaśniła, że wykaz osób, o których mowa w skardze został 

umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej, a także przygotowała wydruk wykazu 

ze strony BIP.  

Po rozpatrzeniu skargi komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną.  

Komisja Rewizyjna ustaliła i jednogłośnie przyjęła plan pracy na I półrocze 2012 r. 
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Komisja przyjęła jednogłośnie protokół pokontrolny z przeprowadzonej kontroli projektu 

„Rewitalizacja budynków po zlikwidowanej Cementowni w Goleszowie wraz z urządzeniem 

terenów wokół nich”. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 13 grudnia br. Komisja przeanalizowała następujące 

zagadnienia: 

 Przyjęcie informacji o działalności świetlic gminnych. 

 Omówienie planu pracy na I półrocze 2012 r. 

Komisja przyjęła informacje o działalności świetlic gminnych przedstawione przez dyrektor 

GOK Lidię Lankocz i referenta ds. Świetlicy Gminnej w Lesznej Górnej Andrzeja 

Pustówkę. 

Komisja przyjęła również plan pracy na I półrocze 2012 roku. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że  

Komisja obradowała w dniu 27 grudnia br. Komisja omówiła następujące zagadnienia: 

 Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

 Opiniowania projektu budżetu na rok 2012. 

 Przyjęcie planu pracy Komisji na I półrocze 2012 r. 

Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał: 

 9.7 projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2012 rok, 

Komisja  wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 5 głosami „za”. 

 9.8 projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

Komisja  wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 5 głosami „za”. 

 9.9 projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Goleszów na lata 2011- 2021, 

Komisja  wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 5 głosami „za”. 

 9.10 projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Goleszów na 2012 rok 

(wraz z uzasadnieniem), 

Komisja  wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty 3 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 9.11 projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów 

na lata 2012-2015. 

Komisja  wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 5 głosami „za”. 

Komisja przyjęła również plan pracy na I półrocze 2012 roku. 
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Ad.8. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w pomiędzy sesjami wpłynęły 

dwie interpelacje radnego Kazimierza Wisełki. Kopie interpelacji stanowią załącznik nr 4 i 5 

do nin. protokołu. 

Na sesji nikt nie złożył interpelacji.  
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 15 minutową przerwę. Po przerwie na sesję powróciło 14 

radnych. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 9.1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy. 

Wyjaśnień w sprawie projektu uchwały udzieliła kierownik Referatu GKN Pani Barbara 

Susmarska. Wojewoda jako organ nadzoru zakwestionował w podjętej uchwale, iż nie 

zawierała ona pełnej prognozy dotyczącej wielkości oraz stanu technicznego zasobu 

mieszkaniowego gminy w poszczególnych latach, a także nie unormowano precyzyjnie 

warunków obniżania czynszu. Treść podjętej wcześniej uchwały była opracowana 

analogicznie jak w ubiegłych latach, a zakwestionowane przez Wojewodę braki w uchwale 

były poprzednio określane zarządzeniem Wójta Gminy. Jednak zgodnie z obecną interpretacją 

przepisów musi to zostać uregulowane uchwałą Rady Gminy.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Opinia ta stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 96/2011 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 

 

 9.2. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że zgodnie z ustawą o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę taryfę ustala przedsiębiorstwo, weryfikuje ją Wójt Gminy, a Rada 

Gminy zatwierdza taryfę. 
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Podczas dyskusji podkreślono, że planowana podwyżka wiąże się jedynie z kosztami 

amortyzacji a nie zyskiem spółki. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 97/2011 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

 9.3. powołania komisji ds. statutów sołeckich. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że należy dokonać zmian 

w statutach sołeckich, jeśli chodzi o kwestię wyboru sołtysa, gdy wytypowany jest tylko jeden 

kandydat.  

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zaproponował następujące kandydatury na 

członków Komisji: 

 Krzysztof Kohut, 

 Mirosław Sobel, 

 Artur Więcław. 

Przewodniczący Rady zapytał kolejno radnych, czy wyrażają zgodę na kandydaturę. 

Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z wybranymi członkami 

komisji ds. statutów sołeckich. W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr 98/2011 w sprawie powołania komisji ds. statutów sołeckich została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.  

 

9.4. przyjęcia planów pracy na I półrocze 2012 r. komisji stałych Rady Gminy. 

Przewodniczący wszystkich Komisji stałych przedstawili radnym plany pracy na I półrocze 

2012 r.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 99/2011 w sprawie przyjęcia planów pracy na I półrocze 2012 r. komisji stałych 

Rady Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu.  

 

9.5. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2012 r. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 100/2011 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2012 r. 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu.  

 

9.6. skargi p. …………………. na działalność Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że dnia 13.12.2011 r. wpłynęła do 

Rady skarga – w sprawie niepodawania do publicznej wiadomości informacji o osobach, 

którym udzielono ulg, odroczeń, umorzeń, lub rozłożeń spłat na raty, podatków lub opłat o 

których mowa w art. 37 ust. 1 pkt 2 litera f i g Ustawy o finansach publicznych z dnia 27 

sierpnia 2009 (Dz. U. z 2009 r. Nr 157, poz. 1240 z późn. zmianami), która została odczytana 

przez przewodniczącego. Została ona skierowana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 

Kolejno przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że 

Komisja po rozpatrzeniu skargi uznała ją za bezzasadną, gdyż informacje te zostały podane 

do publicznej wiadomości. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 101/2011 w sprawie skargi p. ……………………….. na działalność Wójta 

Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu.  

 

9.7. podatku od środków transportowych na 2012 rok. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że w projekcie uchwały 9.7. zostały 

dopisane tylko słowa: „nie mniej niż” oraz „włącznie” w tabelach. Regionalna Izba 

Obrachunkowa zakwestionowała literalny zapis podjętej uchwały, dlatego został 

przygotowany poprawiony projekt uchwały w/w sprawie. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 102/2011 w sprawie podatku od środków transportowych na 2012 rok została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

 

9.8. zmian budżetu Gminy na 2011 rok. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że proponowane zmiany w uchwale 

budżetowej polegają na wprowadzeniu zmian w dochodach oraz wydatkach bieżących 

Gminy: 

 w związku z niezrealizowaniem projektu unijnego „Jestem niepowtarzalny – daj mi 

szansę” zmniejsza się dochody bieżące w dziale 801 rozdziale 80101 – Szkoły 

podstawowe o kwotę 25 000,00 zł. 

 w związku z otrzymaniem darowizny pieniężnej na odśnieżanie zwiększa się dochody 

bieżące i wydatki bieżące w  rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne na kwotę 

415,00 zł, oraz w związku z otrzymaniem darowizny pieniężnej przeznaczonej na 

częściowy udział w kosztach zakupu pieca do budynku mieszkalnego zwiększa się 

dochody bieżące i wydatki bieżące w rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i 

nieruchomościami na kwotę 956,63 zł. 
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 Gmina otrzymała odszkodowanie za uszkodzenie elewacji oraz drzwi wjazdowych w 

OSP w Cisownicy, dlatego zwiększa się dochody i wydatki bieżące w rozdziale 

75412 – Ochotnicze straże pożarne na kwotę 7 249,92 zł  

Zarządzeniami Wójta Gminy dokonano następujących zmian budżetu Gminy: 

 w dziele 852 „Pomoc społeczna” zwiększono dochody i wydatki z tytułu otrzymania 

dotacji celowej od Wojewody Śląskiego z przeznaczeniem na realizację rządowego 

programu wspierania osób pobierających świadczenia pielęgnacyjne, w kwocie 

3 100,00 zł. 

 w dziele 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” zmniejszono dochody i wydatki z 

tytułu otrzymania dotacji celowej od Wojewody Śląskiego z przeznaczeniem na 

dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym, 

w kwocie 6 500,00 zł. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 103/2011 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu.  

 

9.9. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 104/2011 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów 

na lata 2011-2021 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu.  
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9.10. uchwalenia budżetu Gminy Goleszów na 2012 rok. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka odczytała Uchwały I Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach: 

 Nr 4100/I/308/2011 w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok, 

 Nr 4100/I/309/2011 w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej, 

 Nr 4100/I/310/2011 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu. 

Kolejno poinformowała, jakie zmiany zostały wprowadzone w projekcie II uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy  Goleszów na 2012 rok, a mianowicie: 

 zgodnie z pierwotnym projektem budżetu straże pożarne mają otrzymywać dotacje, 

będą jednak one finansowane bezpośrednio z budżetu Gminy tak jak w roku 2011 – 

zmienione zostały załączniki nr 2 i 10. 

Pisemne uzasadnienie autopoprawki do projektu Budżetu Gminy Goleszów na 2012 rok 

stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Kolejno członkowie Komisji wyrażali swoje opinie n/t projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Goleszów na 2012 rok. Po burzliwej dyskusji przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr 105/2011 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Goleszów na 2012 rok została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 9 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 2 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar podziękował radnym za zaufanie i poprosił o dalszą owocną 

współpracę. 

 

9.11. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012- 2015. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 
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Uchwała nr 106/2011 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 

2012- 2015 została podjęta. 

„Za” przyjęciem tego zapisu głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu.  

 

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Kohut odczytał odpowiedzi na interpelacje radnego 

Kazimierza Wisełki.  

 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 w okresie przedświątecznym odbyły się spotkania seniorów w sołectwach naszej 

Gminy, Wójt podziękował wszystkim organizatorom, radnym oraz sołtysom za pomoc 

w zorganizowaniu spotkań. 

 Wójt zwrócił się do przewodniczącego Rady i zawnioskował, aby rozważyć 

możliwość organizacji posiedzeń komisji i sesji w godzinach pracy Urzędu Gminy, 

gdyż każde polecenie wykonywania pracy w godzinach nadliczbowych dla 

pracowników wiąże się z wypłatą wynagrodzenia za godziny nadliczbowe lub 

wybranie godzin nadliczbowych. 

 Wójt poinformował, że od nowego roku Urząd Gminy w zakresie prawnym 

obsługiwać będzie nowa kancelaria prawna pani adwokat Teresy Sokólskiej.  

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przedstawił następujące informacje: 

- 03.12.2011 r.  – działacze Ludowego Klubu Sportowego „Olimpia” Goleszów 

zorganizowali Międzynarodowy Konkurs Skoków Narciarskich „Mikołaj w Goleszowie”.  

W zawodach wzięło udział kilkudziesięciu młodych skoczków z Republiki Czeskiej i Polski. 

- 07.12.2011 r. – wziąłem udział w seminarium „Zarządzanie energią w gminach – wyzwania 

i możliwości”, które zorganizowane zostało w Katowicach przez tamtejszy Zakład 

Doskonalenia Zawodowego i firmę TÜV SÜD Polska sp. z o.o. Podczas konferencji 

zaprezentowane zostały m.in. kluczowe dla jednostek samorządu terytorialnego zapisy 

Ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o efektywności energetycznej, zasady praktycznego, 

kompleksowego i racjonalnego zarządzania energią w gminach, obszary największego 
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potencjału oszczędności, a także przykładowe przedsięwzięcia służące poprawie efektywności 

energetycznej.  

- 07.12.2011 r. – uczestniczyłem w spotkaniu przedświątecznego Stowarzyszenia Miłośników 

Dzięgielowa, które połączone było z wieczorem poetyckim autorów związanych z tą 

miejscowością. 

-  11.12.2011 r. – w sali sportowej Szkoły Podstawowej w Dzięgielowie rozegrano 

Indywidualne Mistrzostwa Gminy Goleszów w Tenisie Stołowym.  Tytuły mistrzowskie 

zdobyli: Ryszard Grądkowski z Goleszowa (kategoria powyżej 40 lat), Andrzej Sztwiertnia z 

Lesznej Górnej (kategoria 17-40 lat) oraz Dariusz Walarus z Cieszyna (kategoria „Open"). 

Turniej odbywał się pod patronatem wójta Gminy Goleszów Krzysztofa Glajcara. Zawody 

zostały zorganizowane przez Gminę Goleszów oraz LKS „Lesznianka" Leszna Górna. Sędzią 

głównym był Andrzej Pustówka – prezes i trener „Lesznianki”, zaś całość zawodów 

przygotował i przeprowadził Wojciech Hławiczka – inspektor ds. oświaty i sportu Urzędu 

Gminy Goleszów. W imprezie wzięło udział 45 zawodników. 

-  14.12.2011 r. – reprezentowałem Gminę Goleszów w czasie międzynarodowego polsko-

czeskiego spotkania z okazji 20-lecia współpracy transgranicznej samorządów Śląska 

Cieszyńskiego, które odbyło się w Domu Kultury „Strzelnica” w Czeskim Cieszynie. Celem 

spotkania było podsumowanie dotychczasowej współpracy trangranicznej oraz podkreślenie 

jej znaczenia dla rozwoju regionu. W trakcie spotkania osobom, które w sposób szczególny 

zasłużyły się dla współpracy transgranicznej na obszarze Śląska Cieszyńskiego, zostały 

wręczone odznaczenia. Warto podkreślić, że w gronie uhonorowanych medalami za 

wspieranie współpracy przygranicznej znalazł się Jan Sztwiertnia – długoletni naczelnik  

i wójt naszej gminy, poseł na Sejm RP IV kadencji, przewodniczący Rady Powiatu 

Cieszyńskiego w latach 2006-2010.  

-  14.12.2011 r. – wraz z wójtem Gminy Goleszów Krzysztofem Glajcarem wziąłem udział  

w spotkaniu świątecznym z przedstawicielami samorządu partnerskiej gminy Wędrynia 

(Republika Czeska). Spotkanie odbyło się w miejscowym Domu Kultury PZKO „Czytelnia”. 

Podczas spotkania zaprezentowano m.in. wiele przykładów szerokiej współpracy partnerskiej 

gmin Goleszów i Wędrynia.  

- 18.12.2011 r. - Koleje Śląskie i Cieszyńskie Stowarzyszenie Miłośników 

Kolei zorganizowały w przedświąteczną niedzielę 18 grudnia 2011 roku, przejazdy 

nowoczesnym składem Elf należącym do Śląskich Kolei na trasie Cieszyn-Goleszów-

Cieszyn. Koleje Śląskie przyjechały do Cieszyna nie tylko w celach promocyjnych, ale są 

też zainteresowane zakupem szynobusów oraz wyremontowaniem już posiadanych, które 
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mogłyby kursować na trasie z Bielska-Białej do Cieszyna. Niskopojemne pojazdy miałyby na 

początku kursować co dwie godziny, pokonując trasę Cieszyn-Bielsko w 50-55 minut. Koleje 

Śląskie planują także od 1 czerwca 2012 roku przejąć całkowicie trasę Katowice-Wisła 

Głębce (obecnie firma uruchamia dwa weekendowe pociągi z Częstochowy i Sosnowca do 

Wisły). Po przejęciu obsługi linii do Wisły, szynobusy z Cieszyna do Bielska byłyby 

skomunikowanie w Skoczowie lub Goleszowie z Elfami do Katowic. Wówczas ponad połowa 

połączeń w regionie należałaby do Kolei Śląskich. Jednak wszystko zależy od 

zainteresowania mieszkańców naszego powiatu. Na stronie internetowej Cieszyńskiego 

Stowarzyszenia Miłośników Kolei -csmk.pl - trwa akcja zbierania podpisów pod petycją w 

sprawie rewitalizacji i uruchomienia połączeń szynobusami na trasie Cieszyn – Bielsko. 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że terminy posiedzeń komisji Rady 

Gminy są następujące: 24 stycznia – Komisja Finansów i Inwestycji, 19 stycznia – Komisja 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 23 stycznia – Komisja 

Rewizyjna, 20 stycznia godz. 13.00 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

– przewodniczący Rady poprosił o udział w Komisji Edukacji wszystkich radnych z uwagi na 

ważny temat – Analiza aktualnego opracowania możliwości restrukturyzacji oświaty 

w Gminie Goleszów. 

Przewodniczący Rady poinformował, że spotkanie opłatkowe dla Parlamentarzystów 

i Samorządowców odbędzie się w Bielsku-Białej w dniu 3 stycznia o godz. 17.00. Można 

zapisać się na listę, zapewniony będzie transport. Kolejno przewodniczący Rady odczytał 

zaproszenie dyrekcji SP w Goleszowie oraz Gimnazjum na finał WOŚP, który odbędzie się 

8 stycznia o godz. 14.30 na sali gimnastycznej SP. 

 

12. Wolne wnioski. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zasugerowała, aby przed przystąpieniem 

do pracy bardziej przyglądać się projektom przygotowanym do realizacji. Sołtys nawiązała 

w tym miejscu do budowy placu zabaw przy Przedszkolu w Goleszowie. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając poinformował, że budżet Gminy na 2012 rok został 

przyjęty i zadał pytanie: kiedy sołtysi dostaną swój budżet. 

Sołtys Cisownicy Franciszek Giecek zapytał, kto i kiedy wydał zezwolenie na postawienie 

w Cisownicy kontenerów na używaną w miejscach, stwarzających bardzo duże 

niebezpieczeństwo pieszych.   

13. Informacje i komunikaty. 



Protokół  nr XV/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 29 grudnia 2011 r.                                                   strona 
 

 

15 

 

Radna Ludwika Czyż poinformowała, że 24 lutego 2012 r. o godzinie 18:00 w Teatrze im. 

A. Mickiewicza w Cieszynie odbędzie się Koncert: W Europie ze „Śląskiem” w wykonaniu 

Zespołem Pieśni i Tańca „Śląsk” im St. Hadyny organizowany przez Fundację Zdrowia 

Śląska Cieszyńskiego. Dochód z koncertu przeznaczony zostanie na refundację zakupu lasera 

dla Oddziału Urologicznego Szpitala Śląskiego w Cieszynie. Radna dodała, że fundacja 

zajmuje się również agitacją do zgłaszania się do bazy danych przeszczepu szpiku kostnego. 

Radna zachęciła również aby włączyć się w pożyteczną działalność, przekazując 

w rozliczeniu rocznym 1% podatku na Fundację Zdrowia Śląska Cieszyńskiego. 

 

14. Zakończenie XV sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1340 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XV sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora – Poloczek 

 


